
Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy Kopernik z dnia 08.06.2024 r. 
 
Spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbyło się w dniu 08.06.2024 r. w Toruniu w salce grupy AA 
„Odwaga”. Zgromadzenie poprowadził Jacek (rzecznik intergrupy). Po tradycyjnym przywitaniu się 
Modlitwą o Pogodę Ducha, zostały odczytane: 12 Tradycji (Mirka) i 12 Koncepcji Wspólnoty AA 
(Sylwester). 
 
Do poprzedniego sprawozdania uwag nie było. 
 
Sprawozdania z grup: 
 
Grupa AA „Odwaga” Toruń (Mirka) – Mitingi 2 razy w tygodniu stacjonarne – poniedziałek 17:00 i 
piątek 19:00 oraz mityng on-line – niedziela 19:00 (Skype). Frekwencja i 7 tradycja dobra. Regularnie 
nowicjusze, którzy otrzymują pakiet startowy ulotek i opiekuna. Grupa ma stolik z własną literaturą, 
zorganizowała spotkanie informacyjne dla funkcjonariuszy policji. 
 
Grupa AA „Ola” Aleksandrów Kujawski (Szczepan) – grupa funkcjonuje prawidłowo, frekwencja 7-10 
osób, 7 tradycja dobra. W okresie wakacyjnym (01-07-2024 – 31-08-2024) grupa zawiesza 
funkcjonowanie, prośba o zamieszczenie informacji w Newsletterze i w ogólnopolskim spisie 
mitingów na stronie aa.org.pl. 
 
Grupa AA „Droga” Toruń (Bożena) – Mityngi odbywają się w czwartki o godz. 17:00, frekwencja do 
20 osób, przychodzą alkoholicy w trakcie terapii w ośrodku przy ul. Tramwajowej. Nowicjusze są 
„zaopiekowani”. Siódma tradycja zadawalająca. W ostatni czwartek miesiąca – mityng spikerski. 
 

Grupa AA „Nadzieja” Toruń (Dawid) – Mityngi w środy i soboty. Regularnie mityngi spikerskie w 
ostatnią sobotę miesiąca, grupa pracuje na krokach. Grupa niesie posłanie do ZK, „Powrót z U” oraz 
na Oddziały Psychiatryczne, zanosi tam również ulotki. W przychodni przy ul. Sadowej planuje 
zorganizować spotkanie informacyjne z lekarzami. Regularnie przychodzą nowicjusze, dostają 
pakiety startowe. We wrześniu planowany jest nocny konwent(AA, Al-Anon, DDA), w październiku 
wraz z grupą AA Odwaga warsztaty kroków. 
 

Grupa AA „Szczęście” Toruń (Tadeusz) – Grupa funkcjonuje dobrze, frekwencja na mityngach średnio 
10 osób, przychodzą nowicjusze, ale rzadko. 
 
Sprawozdania służb Intergrupy: 
 
- Łącznik do ZK (Sylwek) – mitingi w ZK odbywają się systematycznie w czwartki z wyłączeniem dni 
świątecznych. Nie odbyło się planowane w maju spotkanie z pracownikami. Odbyły się obchody 29 
rocznicy istnienia grupy, w których uczestniczyli pracownicy ZK. W ogólnopolskich warsztatach 
niesienia posłania do ZK jedną z sesji prowadzili przedstawiciele Regionu Kujawsko-Pomorskiego. 28 
września są planowane regionalne warsztaty niesienia posłania do ZK na grupie AA Nadzieja. W 
przyszłym roku Region Kujawsko-Pomorski będzie organizatorem ogólnopolskich warsztatów 
niesienia posłania do ZK. 
 
- Kolporter (Mikołaj) – przedstawił sprawozdanie z warsztatów kolporterów w Pieczyskach. 
Intergrupa ma zapas literatury pozwalający na szybką realizację zamówień z grup. Zaproponował 
zakup walizki do literatury, aby książki nie niszczyły się w trakcie transportu. Stolik z literaturą był 
wystawiony na mitingach grup AA PKP, Flisak, Horyzont. 



- Sekretarz (Igor) – w grudniu 2 letni okres sprawowania służby, poprosił o pomoc w poszukiwaniu 
osoby chętnej do pełnienia tej służby od końca roku. 
 
- Łącznik internetowy – zastępca (Dawid) – przypomniał o tym, aby z wyprzedzeniem zgłaszać zmiany 
w funkcjonowaniu grup. Zachęcił, aby przedstawiciele grup prenumerowali newslettera regionu 
kujawsko-pomorskiego, poza tym bez uwag. 
 
- Rzecznik (Jacek) – uczestniczył w spotkaniu Regionu, przekazał środki z Intergrupy, kolejne 
spotkanie Regionu w Toruniu przy ul. Kasztanowej. W związku z 50-cio leciem AA w Polsce, przekazał 
prośbę o archiwalne zdjęcia, poinformował o specjalnych wydaniach periodyków z tego powodu. 
 
Problemy na grupach i pomysły na niesienie posłania: 
 
- Dominik – poinformował o pomyśle zorganizowania ogólnopolskiej konwencji POLYPAA w 2026 
roku w Toruniu, zawiązała się grupa osób zainteresowanych, zaprosił chętnych do włączenia się do 
kontaktu. 
 
- Tadeusz – przedstawił możliwość wspierania przez grupy organizacji Zlotu Radości w Pieczyskach, 
przypomniał o spotkaniu informacyjnym w MOPS-ie 20 czerwca, gdzie będą potrzebne materiały 
(ulotki, broszury). 
 
- Michał – w trakcie ustaleń, aby ulotki informacyjne o wspólnocie były dostępne w galerii Copernicus, 
w związku z tym potrzeba dodrukowania odpowiedniej ilości. Zaproponował, aby na spotkaniach z 
profesjonalistami rozwieszać plakaty. Sylwester zaproponował, aby robić to również w placówkach 
służby zdrowia. 
 
- po zgłoszeniu przez Tadeusza potrzeby koordynowania niesienia posłania pomiędzy grupami, 
Sylwester zaproponował, aby przywrócić taką służbę na Intergrupie. 
  
Inne sprawy i wolne wnioski: 
nie było 

 
Raport skarbnika (Sławek). 
 
Następne spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbędzie się 10.08.2024 r. o godz. 16:00, w tym samym 
miejscu. Link do spotkania: 
https://join.skype.com/JI6x1UKWAuvt 
 
Serdecznie zapraszamy wszystkich alkoholików, którzy chcieliby uczestniczyć w pracach Intergrupy. 
 
Pożegnano się deklaracją odpowiedzialności. 
 
Sprawozdanie sporządził Igor – sekretarz Intergrupy Kopernik 


